
Overzicht openstaande moties en toezeggingen

Datum
vergadering

Onderwerp Portefeuille-
houder

Behandelend
ambtenaar

Actie/toezegging Afgehandeld in
kwartaal

Afgehandeld? Raad is
geinformeerd?

Bijzonderheden

7-11-2017 Motie M3 over Wanmolen Zetten WH E. Stegenga ·        De Raad voor 1 januari 2018 te informeren over de plannen
m.b.t.de  Wanmolen
·        Bij het uitwerken van de plannen nadrukkelijk rekening te
houden met de aanbevelingen van ZOZ en de Dorpsraad
·        Bij de uitwerking van deze visie voor maatschappelijke
voorzieningen maximaal 3 scenario’s te hanteren namelijk:
1.     Nieuwbouw op de locatie van de Wanmolen met behoud van
alle huidige maatschappelijke functies, inclusief recreatieve
binnensport en bewegingsonderwijs.                             2.     Als
scenario 1 met uitzondering van de recreatieve binnensport. Deze
binnensport activiteiten verplaatsen naar het HPC.            ·
Duidelijkheid te geven over het verdere proces en de wijze
waarop de Raad wordt geïnformeerd
3.      Huidige locatie afstoten en nieuwbouw van een minimale
voorziening voor bewegingsonderwijs. Nieuw te bouwen
sportzaal bij HPC en sociaal culturele functies in andere locaties
onderbrengen.               ·         Een definitief besluit nog voor maart
2018 aan de Raad voor te leggen

Q2 2020 2/6 status
gevraagd

Raad is
betrokken in
proces en heeft
een scenario
aangenomen

PvdA:  Informatiememo betekent niet dat er duidelijkheid is over scenario. De motie
vroeg twee dingen:
1. De Raad voor 1 januari 2018 te informeren over de plannen m.b.t.de  Wanmolen
2. Een definitief besluit nog voor maart 2018 aan de Raad voor te leggen.

Beide zijn gebeurd. Besluitvorming over de Wanmolen echter (nog) niet. Het scenario
Wanmolen Light is aangenomen als voorkeursscenario met een amendement om in
het vervolg de optie van 3 zaaldelen (ipv 2 in het scenario) te onderzoeken. Daarop
hebben veel gesprekken met partijen in Zetten plaatsgevonden. Daaruit bleek niet
alleen een aanscherping van het programma voor De Wanmolen maar ook een wens
om het basisonderwijs te concentreren bij De Wanmolen. Daarnaast is door een
intensieve participatieronde een uitgreidere programma van wensen opgeleverd
zoals een gezondheidscentrum.  Dit vraagt een zorgvuldige stedenbouwkundige visie
en fasering in de planvorming. Een uitgewerkt plan leggen wij Q1 2020 aan de raad
voor. Deze motie is de start geweest van de nieuwbouw voor de Wanmolen en is
afgehandeld toen de gemeenteraad gekozen heeft voor nieuwbouw van de
Wanmolen volgens scenario ‘Wanmolen light’ (met een amendement weliswaar).
Corsanummer van dat raadsvoorstel is: 18rv000004  Er moet inderdaad nog een
aanvullend voorstel naar de raad. Ik hoop dat dit kwartaal nog te kunnen doen. Dat
zou dus Q2 zijn. 3/6 Ik hoop dat deze maand nog af te kunnen ronden.

29-5-2018 (18-04a) Motie van CDA, GBO en VVD
over bouwen in het buitengebied.

WH G.J. Willemsen 1. de raad een overzicht te doen toekomen van alle tot nu toe
door de raad vastgestelde besluiten over “bouwen, wonen en
werken in het buitengebied
van Overbetuwe”;
2.  de raad daarnaast een overzicht te doen toekomen waaruit
blijkt welke wet en regelgeving ( incl Rijk en Provincie) van
toepassing zijn;
3.  beleidsregel “functieverandering en nieuwvestiging in het
buitengebied Overbetuwe 2008” met de raad te evalueren.

Q2 2020 Vraag CU: of en hoe afgehandeld? Vooruitlopende op actualisatie van de ‘Beleidsregel
functieverandering’ is op 27 september 2018 in het proces Omgevingsvisie met raads-
en burgerleden en extern betrokkenen (o.a. agrariërs, adviseurs, mede-overheden)
gesproken over de kansen en knelpunten in de praktijk van (functieverandering bij)
vrijkomende agrarische bebouwing. De raad is hierover geïnformeerd. Dit is
uitgewerkt naar enkele strategische principes in de Omgevingsvisie, bespreking
hiervan is gepland tijdens de PA van september. Deze principes in de visie kunnen
vertrekpunt zijn voor een komende actualisatie van de beleidsregel

2-7-2019 19-29) Motie M-15 van D66, GL en
PvdA over Tergouw

WH G.J. Willemsen Verzoek het college om:
een onafhankelijke mediator aan te stellen om de impasse en de
situatie op het terrein Tergouw in een positieve richting mede te
sturen en met een of meerdere adviezen te komen om tot een
structurele oplossing te komen.

Q2 2020 D66: De onafhankelijke mediator is voor ons onzichtbaar, wie wat waar is hij/zij? Of is
er nog niemand aangesteld? In juli 2019 is de motie aangenomen, er zijn vele
maanden voorbij gegaan om iemand aan te stellen? Hoe is het mogelijk dat er geen
onafhankelijke mediator is benaderd? Inmiddels is  met de diverse partijen en ook
individuen gesproken. De wethouder was hierbij aangesloten. De info wordt
uitgewerkt en dan wordt er begin 2020 een nieuwe ronde georganiseerd. 17/4 We
hebben inmiddels in een nieuwe ronde (in februari/maart) de betrokken partijen
gesproken om te kijken of het inzetten van een mediator op dit moment zinvol is.
Ook hebben we de portefeuillehouder geïnformeerd over deze gesprekken.
Deze gesprekken hebben geleid tot een aantal zaken die we nog eens met de
parkdirectie willen bespreken, zodra we weer fysiek afspraken kunnen maken gaan
we zo snel mogelijk met de parkdirectie in gesprek.
Dan kunnen we bepalen op welke manier de inzet van een onafhankelijke mediator
kan helpen.   11/5 Door de coronamaatregelen is dit gesprek niet doorgegaan e
verplaatst naar later in mei. Ook al zullen de maatregelen dan nog steeds gelden,
willen we de afspraak dan toch echt wel door laten gaan.



12-5-2020 VD Motie - Burgerparticipatie bij
afwijking bestemmingsplan

WH G.J. Willemsen
Draagt het college op: 1. Om deel te nemen aan een door de raad
te organiseren ronde tafel gesprek over het informeren en
betrekken van inwoners bij vergunningverlening, in het bijzonder
waar het een afwijking of wijziging van het bestemmingsplan
betreft. 2. De landelijk en lokale attenderings-services voor
bekendmakingen van lokale besluiten en vergunningverlening
breder bekend te maken. 3. De gemeenteraad zo spoedig
mogelijk, doch uiterlijk voor de kadernota 2022 concrete
voorstellen te doen hoe de burgerparticipatie rondom
vergunningverlening en wijziging c.q. afwijking van
bestemmingsplannen verder kan worden verbeterd. en gaat over
tot de orde van de dag.

Er komt dus een rondetafelgesprek dat door de raad (ik lees dat als griffie) wordt
georganiseerd.


